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V  polovině  roku  bychom Vás  chtěli 
alespoň  zběžně  informovat,  co 
všechno  se  na  obci  děje,  co  se  už 
podařilo a co se připravuje uskutečnit.
Místní komunikace
Po  proběhlém  poptávkovém 
řízení  jsme  objednali  dodávku 
stavebních prací na příčné odvodnění 
komunikací.    Jedna  silniční  liniová 
vpusť  je  zabudována  do  vozovky  u 
bytovky  naproti  pomníku  padlých. 
Měla by zabránit běžné dešťové vodě 
stékat na hlavní  silnici a k pomníku. 
Dá  se  říci,  že  svůj  účel  plní.  Druhá 
vpusť  je  osazena  na  komunikace 
k  Juřicům  („na  kopečku“).  Ta 
nahradila nevyhovující starou horskou 
vpusť a její osazení umožnilo plynulý 
průjezd  vozidel  v  tomto  úseku. 
Kolem  komunikace  ve  Veřečném 
začalo  postupné  čištění  příkopů 
podél  vozovky.  Práce  by  měly 
pokračovat  i  v  příští  roce. 
Obec odeslala poptávky také na další 
dodavatelské  práce.  Ve  Veřečném 
chceme  opět  provést  alespoň 
vysprávky  výtluků  ve  vozovce.  

Ve  spolupráci  se  společností  VaK 
Vsetín  řešíme  kompletní  opravu 

vozovky  komunikace  za  kulturním 
domem poté, co zde byla dokončena 
rekonstrukce  vodovodního  řádu. 
Budovy
Také  zde  jsme  na  základě  nabídek 
vybrali dodavatele natěračských prací 

firmu  pan  Mička  ze  Vsetína  a  díky 
výhodné ceně jsme zadali nátěr střechy 

nejenom kulturního domu, ale i domu 
služeb. Obě stavby si to už evidentně 
zasloužily,  podobně  jako  střecha 
obecního úřadu, kterou máme v plánu 
natřít  nejpozději  v  příštím  roce. 
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Letošní  úklid  obce  v  rámci  akce 
„Ukliďme  Česko”  jsme  pojali  jinou 
formou.  Jednotlivé  skupiny,  které  se 
zapojily,  si  vybraly  samy  datum  kdy 
úklid  ve  svém  “rajónu”  provedou. 
Základní  škola  uklidila  část  obce  od 
hranice  s  Lužnou  po  Blažejův  most. 
Hasiči  si  vzali  do  parády  část  od 
Blažejova mostu  po most  do  Seninky 
a  cyklostezku  směrem  na  Leskovec. 
Myslivci  zvelebili  okolí  cyklostezky 

na Prlov. Fotbalisti vyčistili okolí jejich 
sportovního  areálu  a  nádraží.  Členové 
z nově vznikajícího oddílu polanského 
skautu, uklidili okolí Vápenky. Následně 
byl  všechen  odpad  zklikvidován  v 
rámci svozu velkoobjemového odpadu. 
Děkujeme všem zapojeným za úklid v 
okolí naší obce! A vás všechny bychom 
chtěli  poprosit  o  jedno...odpadky 
patří  do  koše,  ne  do  přírody.       

místostarosta Martin Šeliga 

Ukliďme Česko letos proběhlo v jiném modelu

Od září 2023 se bude v Polance otvírat nové oddělení mateřské školy

Nezaměstnanost
Obec                          Podíl nez. v %
Lužná  2,98
Valašská  Polanka                          1,96
Seninka    3,50
Leskovec  2,78
Ústí                                                1,21
Prlov                                              1,86
Pozděchov                                     3,01
Vsetín                                            4,29
Horní Lideč                                   2,39



V  sobotu  20.  května  2023  se 
Pěvecký  sbor  Polanka  z  Valašské 
Polanky  zúčastnil  celostátní 
soutěžní  přehlídky  pěveckých 
sborů  Choralia  Chrudim  2023.

Sbor  se  účastnil  první  soutěže  pod 
vedením  naší  úžasné  sbormistryně 
Pavly Adamcové, která sbor vede od 
roku 2017. Tehdy vystřídala našeho 
dlouholetého  sbormistra  pana 
Jaromíra  Bazela.  Podařilo  se  nám 
v  konkurenci  renomovaných  sborů 
z  celé  republiky  získat  vítězství  a 
umístění ve zlatém pásmu v kategorii 
komorních  sborů. A  nejen  to.  Staly 

jsme se absolutními vítězi přehlídky.  
Odborná  porota  sbor  ocenila  ještě 
dalšími  dvěma  cenami.  Obdrželi 
jsme  Zvláštní  cenu  za  provedení 
Trávnic  Alexandera  Moyzese 

a  Zvláštní  cenu  za  vynikající 
hlasovou  kulturu.  Velmi  si  tohoto 
úspěchu vážíme a těšíme se na další 
výzvy.  Hned  na  konci  června  se 
zúčastníme další  soutěže. Tentokrát 
to  bude  soutěžní  část  6.  ročníku 
Mezinárodního  festivalu  sborového 
umění  Žilina  Voce  Magna.  Držte 
nám palce.

Za PS Polanka Věra Staňková

Pokračování ze strany 1
Do  sklepních  prostor  zdravotního 
střediska  a  kulturního  domu  jsme 
pořídili zařízení na odvlhčování zdiva. 
Jak ukázal roční zkušební provoz, toto 
jednoduché  zařízení  se  osvědčilo  a 
nadále by mělo pomoci udržovat  lepší 
technický  stav  uvedených  obecních 
budov.

Jednotka sboru dobrovolných hasičů 
Začátkem  letošního  roku  podala  naše 
obec žádost na zlínský kraj na pořízení 
terénního  zásahového  vozidla  pro 
obecní  jednotku  SDH.    Nakoupením 
tohoto  automobilu  s  výbavou  se 
zvýší  akceschopnost  naší  jednotky 
zejména  v  obtížných  terénech  naší 
obce  i  celého  regionu.  V  současné 
době  probíhá  poptávkové  řízení  na 

dodavatele.  Vozidlo  by  mohlo  obci 
začít  sloužit  do  konce  tohoto  roku.

Vzniká 3. oddělení mateřské školy
V průběhu dubna a května tohoto roku 
jsme  (po  předchozích  konzultacích 
s pracovnicemi KHS)  z části s obecními 
zaměstnanci  a  zčásti  dodavatelsky, 
provedli  veškeré  technické  opravy  a 
úpravy budovy bývalé mateřské  školy 
(č.p.  81)  a  požádali KHS  o  souhlas  k 
dočasnému  provozování  předškolní 
výuky  v  této  budově.  Poté,  co  jsme 
souhlas  obdrželi  následovala  žádost 
ředitelky  MŠ  na  krajský  školský 
odbor,  který  posléze  tento  náš  záměr 
schválil.   Polanská mateřská  škola  tak 
může od nového školního roku rozšířit 
výuku  o  3.  třídu,  která  bude  umístěna 
ve  zmíněné  budově  č.p.  81.  Během 

prázdnin  bude  potřeba  ještě  „doladit“ 
vnitřní vybavení a také provést opravy 
na vedlejším dětském hřišti tak, aby je 
mohly děti bez obav užívat. Věříme, že 
s tímto počinem budou spokojené děti i 
rodiče, kteří své ratolesti nebudou muset 
vozit do školek v sousedních obcích.

Hřbitov
V  letošním  roce  obec  zakoupila 
pozemek  (sad  pod  hřbitovem).  Ten 
má v budoucnosti sloužit pro rozšíření 
stávajícího  pohřebiště,  jehož  kapacita 
je  v  současnosti  již  téměř  dovršena. 
Obec  teď  čeká  jednání  se  správci  sítí 
technické  infrastruktury,  které  využití 
pozemku  do  nemalé  míry  omezují. 
Stejně tak se bude pracovat na stavebně 
architektonickém  vyřešení  celého 
prostoru.                starosta Jan Kozubík
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 Pěvecký sbor Polanka si vyzpíval zlato Změny v řádech
Víkend  v  polovině  června  je  už 
tradičně  termínem,  kdy  dochází 
ke  změnám  v  jízdních  řádech.  
Cestujícím  Zlínského  kraje 
nabídneme několik nových spojů.
Autobusové linky 
Cyklobus Zlín – Vsetín 
Novinkou,  kterou  přivítají  zejména 
vyznavači  cykloturistiky,  bude 
cyklobus mezi  Zlínem  a Vsetínem. 
„O  víkendech  a  státních  svátcích 
od  11.  června  do  1.  října  pojede 
cyklobus  ze  Vsetína  v  6.05  a  v 
17.35,  ze  Zlína  pak  v  7.30  a  v 
19.30. Doplňme,  že  ranní  cyklobus 
ze Zlína pokračuje v 8.35 hodin  ze 
Vsetína dále přes Velké Karlovice na 
Pustevny –  zájemci  se  tak  ze Zlína 
dostanou bez přesedání až na hřeben 
Beskyd. 
Železniční linky 
Na  trati  280  Hranice  na Moravě  – 
Horní Lideč dojde ke zlepšení ranního 
víkendového  spojení  Valašského 
Meziříčí  s  Valašskoklobouckem. 
Na  vlak  s  odjezdem  v  6.54  hod.  z 
Hranic  bude  ve  Vsetíně  navazovat 
o  víkendech  a  o  svátcích  přípoj  do 
Valašských Klobouk. Současný vlak 
s odjezdem v 7.33 hod. ze Vsetína 
nově  pojede  pouze  v  pracovních 
dnech.            Martin Štětkář

Pěvecký sbor Polanka za své vynikající výkony sbírá ocenění už mnoho let
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Valašské tůlání 26.8.
Pořadatelé  turistické  akce  se  drží 
hesla  „všechny  cesty  vedou  do 
Lačnova“  a  v  pořádání  oslovují 
pořadatele z okolních obci. Letošní 
rok  bude  jedna  z  tras  začínat  i 
ve  Valašské  Polance,  konkrétně 
na  cyklostezce  u  mostu  na  Prlov. 
Cíl  bude  v  muzeu  Vařákových 
pasek  v  Lačnově,  kde  pořadatelé 
každoročně  připravují  bohatý 
doprovodný program. 

Srdečně zvou pořadatelé!

Letošní jubilejní 10. ročník Pochodu 
bude  opravdu  výjimečný.  Poprvé 
se  do  pořádání  zapojí  členové 
spolků Cyklopartyja, SDH Valašská 
Polanka  a  TJ  Sokol  Valašská 
Polanka. Start bude probíhat v čase 
od  13:00  do  14:00  v  Hospodě  U 
Nás  v  místním  kulturním  domě. 
Na  prvním  terénním  stanovišti Vás 
přivítá  Cyklopartyja,  na  druhém 
členové  místního  SDH  a  poslední 
stanoviště  obstarají  zdejší myslivci. 
Konkrétní  trasa  bude  zveřejněna 
v  týdnu  před  5.  červencem. 
V minulých letech se návštěvníci na 

konci trasy rozptýlili po polanských 
restauracích  a  hospodách,  tento 
model  zachováme  i  v  následujících 
letech,  ale  letošní  výroční  ročník 
jsme  se  rozhodli  zakončit  v  areálu 
tanečního  kola,  který  bude  otevřen 
od  15:30.  Od  16:00  do  18:00  bude 
k  tanci  i  poslechu hrát  slovutný DJ 
KOLO,  od  18:00  zahraje  kapela 
Astmatic.  V  18:30  se  můžete 
těšit  na  překvapení  z  nebes  a  po 
19.  hodině  proběhne  losování 
tomboly  úspěšných  účastníků 
Pochodu.  O  bohaté  občerstvení 
v areálu se postarají členové Kulturní 

komise  při  Obecním  úřadě  ve 
Valašské Polance ve spolupráci s TJ 
Sokol, kavárnou U nás, kafe z Lipiny 
a  restaurací  La  Tazza  ze  Vsetína. 
Pokud se nevydáte na trasu Pochodu 
(která  letos  nebude  nijak  náročná, 
bude  za  odměnu!),  tak  se  můžete 
přijít podívat přímo na taneční kolo. 
Jste srdečně zváni, čeká vás opravdu 
velké množství novinek a především 
mnoho  zážitků!  Spustili  jsme  web, 
kam  budeme  postupně  přidávat 
informace  o  akci:  pochod.valasska
polanka.cz  (bez  www).  Těšíme  se 
na Vás.  Tož  dojděte! Organizátoři

Pochod okolo Polanky 2023 letos čeká jubilejní 10. ročník

Vítání nových občánků Valašské Polanky 
V  neděli  21.  května  jsme  v  sále  KD  přivítali  naše  nové  občánky.  K  účasti 
na  vítání  dětí  byli  pozváni:  Damian  Švirák,  Veronika  Podzemná,  Rozálie 
Martinková, Naomi Polanská, Jakub Trlica, Josef Daněk, Lina Hyžáková, Vít 
Černý, Izabela Žáková, Apolena Anežka Machačová a Matyáš Martinka. Vážíme 
si příležitosti moci osobně přivítat  ty nejmenší,  jako nové občany naší obce, 
spolu s jejich rodiči a prarodiči. O slavnostní náladu při vítání se nám postarali 
žáci ZUŠ Valašská Polanka pod vedením paní učitelky Zdeňky Machačové. Pro 
maminky byla připravena kytička a pro děťátka dáreček. Rodičům a prarodičům 
děkujeme  za  účast,  malým  muzikantům  a  jejich  paní  učitelce  za  kulturní 
zážitek,  Radku  Sádlíkovi  za  fotografování,  předsedkyni  sociální  komise 
Marušce  Sádlíkové  za  přivítání  dětí  a  přednesení  slavnostního  projevu.  A 
našim nejmenším přejeme šťastné vykročení do života.       Marie Martínková
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Díky  obyvatelům  se  naše  Obec 
Valašská  Polanka může  za  rok  2022 
pochlubit výsledky sběru vysloužilého 
elektrozařízení  předaného  ke 
zpětnému  odběru  společnosti 
Elektrowin  o  celkové  hmotnosti 
1,21 t. Každý obyvatel tak odevzdal 
průměrně  0,83  kg  spotřebičů. 
Ušetřili jsme tak spotřebu elektřiny 
a  snížili  produkci  skleníkových 
plynů.  Nespotřebovali  jsme  ropu, 
železnou rudu, měď a hliník, které 
jsou  potřebné  pro  průmyslovou 
výrobu.  Nahradili  jsme  je  právě 
recyklací odevzdaných spotřebičů. 
Konkrétní  přínos  obyvatel 
vyčísluje  Osvědčení  o  podílu  na 
zlepšení životního prostředí, které 
na  základě  dosažených  výsledků 
vystavil kolektivní systém pro sběr 
a recyklaci vysloužilých spotřebičů 
Elektrowin.
Vyplývá  z  něj,  že  díky  našim 
odpovědným  obyvatelům  došlo  za 
rok  2022  k  úspoře  produkce  CO2 o 
14,44  tun.  Tipnete  si,  kolik  smrků 

pohltí  stejné  množství  CO2?  6  ks!
Také nebylo nutné vytěžit a spotřebovat 
709,38  litrů  ropy.  Představte  si,  že 

z  tohoto množství  se pokryje  spotřeba 
pohonných  hmot  auta  např.  na  cestu 
z Prahy do Brna po dálnici D1 a to 27 krát.

Došlo  také  k  úspoře  7  302,51  kWh 
energie.  Asi  stejné  množství,  jako 
kdybychom  spustili  cyklus  myčky 

nádobí  7303  krát.  Z  odevzdaného 
množství  spotřebičů  se  podařilo 
vrátit  do  výroby  699,78  kg  železa. 
Takové  množství  recyklovaného 
železa  je možné  použít  pro  výrobu 
29 ks nových praček,  aniž by bylo 
nutné těžit železnou rudu.
Recyklací vysbíraných spotřebičů se 
také podařilo získat 24,32 kg mědi, 
což stačí pro  ražbu 4324 1€ mincí, 
nebo  29,79  kg  hliníku,  který  by 
stačil  na  výrobu  1986  plechovek  o 
objemu 0,33l. 
Pamatujte!  Každé  elektrozařízení 
obsahuje  nejen  dále  využitelné 
materiály,  ale  také  škodlivé 
látky.  Odhozením  do  popelnice 
se  elektrozařízení  nedostanou 
k recyklaci, ale skončí nevyužité na 
skládce.  Odevzdávejte  spotřebiče 

na  sběrný  dvůr,  nebo  poslednímu 
prodejci  při  zakoupení  nového! 

starosta Jan Kozubík

Co jsme v roce 2022 udělali pro životní prostředí?

Ing. Roman Tvrzník
předseda představenstva ELEKTROWIN a.s.
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V minulých  dnech  se  nám  po  dvou 
letech  podařilo  dotáhnout  do  konce 
naše společné velké úsilí - realizaci 
projektu  PŘÍRODNÍ  ŠKOLNÍ 
ZAHRADY. K jejímu neoficiálnímu 
otevření  jsme  si  vybrali  čtvrtek
8.  června.  Tento  den  na  naší  škole 
proběhla  celodenní  „Zahradní 
slavnost“  se  spoustou  šikovných 
řemeslníků  a  hezkých  stanovišť. 
Akci  odpoledne  navštívilo  mnoho 
z  Vás,  za  což  jsme  upřímně  rádi. 
Byť  byla  předpověď  počasí  velmi 
divoká, nakonec nám celý den vyšel 
na  jedničku,  sluníčko  svítilo  téměř 
nepřetržitě  a  první  pořádné  kapky 
spadly  až  při  závěrečném  úklidu. 
Tento  projekt  byl  spolufinancován 
Státním fondem životního prostředí, 
ale  kvůli  velkému  nárůstu  cen 
v  posledních  letech,  jsme  si  i  přes 
dotaci  museli  většinu  prací  udělat 
sami s kolegy a žáky na společných 
brigádách.  Nesmírně  důležitá  byla 
také  pomoc  šikovných  rodičů, 
kterým za to ze srdce děkuji, protože 

bez  nich  by  se  to  celé  nepovedlo. 
Jmenovitě Evě Ptáčkové, která nám 
nakreslila projekt, Magdě Kovářové, 
která projekt administrovala, Liboru 
Blizňákovi,  který  některé  prvky 
vyráběl,  Mirkovi  Polanskému 
ml.  za  „kovo“  pomoc  a  Honzovi 
Slánskému  za  stavbu  týpí.  Průběh 
vzniku  celé  zahrady  nebyl  úplně 

klasický  a  standardní,  ale  o  to 
víc  si  všech  hezkých  nových 
míst  vážíme,  protože  jsme  se  na 
jejich  realizaci  sami  podíleli  a 
budeme  na  to  určitě  za  pár  let 
s  úsměvem  a  pýchou  vzpomínat. 
Všem přejeme pohodové klidné  
léto a v září opět plnou parou za 
dalším vzděláním.       Petr Filgas

Základní škola otevřela pro své žáky novou přírodní zahradu

Dominantou přírodní zahrady je jezírko s kamennou zídkou a modřínovým chodníkem
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Knihovní  fond  ke  dnešku  činí  5231 
knih, 200 ks dětských leporel a her, ze 
vsetínské  knihovny  je  k  dispozici  322 
knížek. Nakoupila jsem letos 68 nových 
knih, ke čtení máte časopis PATRIOT. 
V současnosti je vypůjčeno 235 knížek 
- prosím rodiče připomeňte dětem, aby 
ty  svoje  do  konce  června  vrátily,  či 
vyměnily za jiné. Děkuji.
Od ledna po dnešek byly nejvíce 
půjčovány knihy:
EMILKA (Ivana Fajnorová)
ALBI  (knížky  Denní  činnosti  a  Zpí- 
vánky)
RIVALKY U DVORA TUDOROVCŮ 
(D.L. Bogdan)
KDE ZPÍVAJÍ RACI (Delia Owens)
ADRESA NADĚJE (Mélissa da Costa)
V období konec března, duben 
– červen 2023 proběhly následující 
akce:
25. března - Křížová cesta s knihovnicí – 
procházka  se  čtením  od  kostela  po 
vysílač.
29.  března  -  Návštěva  knihovnice  ve 
stacionáři Letokruhy – čtení z poezie a 
vzpomínek Mgr. Jiřiny Sousedíkové.
11. dubna - ZŠ 8.A v knihovně - téma 
Výběr  školy  aneb  Kam  po  devítce 
– druhá část osmáků.
20.  dubna  -  Popisování  fotek  –  milé 
vzpomínání  na  dětství  na  rodném 
Parhúně.
16. května - Beseda Valašsko - 5. třída – 
vytvořila  jsem  prezentaci  na  velkou 
obrazovku.
18. května - Setkání knihovnic okolních 
obcí ve Valašské Polance - v knihovně 
jsem  přivítala  13  knihovnic  Střediska 
Vsetín  (knihoven  je  v  tomto  středisku 

15).  Díky  všem  za  milé  setkání  mezi 
regály s knížkami!
25.  května  -  Beseda  Valašsko  -  4. 
třída – stejná prezentace jak pro páťáky. 
Tož - sú to šikovní ogaři a cérky! Snáď 
zachovajú šecko, o čem byla řeč...
31.  května  -  Návštěva  knihovnice 
ve  stacionáři  Letokruhy  –  Četla 
jsem  úryvek  Malý  princ  aj  Malučký 
princ  -  zjistili  jsme,  že  společné  čtení 
a  zamyšlení  nad  knihou  je  výborná 
věc. Další čtení bylo o staviteli Dušanu 
Jurkovičovi.
1. června - Dopoledne účast knihovnice 
na  setkání  knihovníků  v  Masarykově 
knihovně  Vsetín,  po  poledni  na  kole 
se starostou vstříc pelotonu NA KOLE 
DĚTEM  do  Ústí  u  Vsetína,  od  15ti 
hodin v knihovně.
6. června - Návštěva - MŠ Bratřejov v 
naší knihovně - Dvě učitelky a 14 dětí 
přijalo moji pozvánku do naší knihovny. 
Děkujeme  za  návštěvu  naší  obce  i 
knihovny!
15.  června  -  Pasování  prvňáčků  na 
čtenáře  –  akci  navštívilo  téměř  dvacet 
dětí, bylo to velmi povedené dopoledne.
Poznámka: Fotky k akcím a podrobnosti 
si  můžete  přečíst  na  webové  stránce 
knihovny a na Facebooku.
Knihovna  v  obci  není  jen  místo 
pro  knihy,  ale  je  především  místem 
setkávání,  vzdělávání  a  jakési  obecní 
kultury. Máte-li nápady a témata o čem 
pobesedovat, ozvěte se!
Knihovna i já jsme tady pro vás.
Přeji  krásnou  dobu  prázdnin  a 
dovolených plnou zážitků a společných 
chvil s rodinou a přáteli.

Vaše knihovnice Eva Kolínková

 Aktuální zprávy z naší knihovny Den matek
Po  dvouleté  pauze,  zapříčiněné 
opatřeními  kolem  Covidu,  se  mohl 
mohl v sále kulturním domě v neděli 
14.  května  uskutečnit  slavnostní 
program  na  oslavu  svátku  matek. 
Hned  u  vstupu  obdržely  maminky 
drobné  dárečky  vyrobené  dětmi 
z  Mateřské  školy,  školního  klubu, 
družiny a drobnou pozornost od obce. 
V  bohatém  programu  vystoupily 
děti  z  Mateřské  školy,  maláčci 
s  programem  „Mravenečci  na  jaře“, 
pod vedením paní učitelek Kašparové 
a  Filgasové.  Velkáči  vystoupili 
s  programem  „Valašské  škádlení 
ogarů  a  cérek“  pod  vedením  paní 
učitelek  Filgasových.  Polančánek 
pod  vedením  Mileny  Marečkové 
a  Pavlíny  Tajzlerové  vystoupil  ve 
dvou  pásmech.  Základní  umělecká 
škola  pod  vedením  paní  učitelek 
Zdenky Machačové a Rosálie Prnové, 
představila soubory zobcových fléten, 
klarinetů a folkový soubor. Nový Mini 
dívčí sbor, pod vedením paní učitelky 
Natálky  Kozubíkové  zazpíval  dvě 
písně. Zpěvačky a zpěváci ze Základní 
školy, pod vedením paní učitelky Jitky 
Sedláčkové zazpívali celkem tři písně. 
Hip-hopový  kroužek  Breakout  pod 
vedením  Pavlíny  Zichové  a  Gabči 
Kozubíkové  se  předvedl  ve  dvou 
vstupech.  Některé  děti  vystoupily 
v  několika  vystoupeních  a  bylo  to 
pro  ně  velmi  náročné.  Chtěl  bych 
poděkovat  učitelkám  za  přípravu 
dárečků pro maminky, tak i účinkujícím 
a jejich vedoucím, všechna představení 
byla velmi povedená.

místostarosta Martin Šeliga

Denní stacionář Letokruhy informuje
Jistě jste již mnozí slyšeli o Denním stacionáři Letokruhy, který je provozován ve Valašské Polance v 1. 
patře zdravotního střediska. Je určený nejen seniorům, ale i dospělým lidem starším 18 let, kteří z důvodu 
zdravotního onemocnění, omezení, či hendikepu potřebují péči druhé osoby. Stacionář je otevřen každý 
všední den od 7 do 15:30 hodin a nabízí pestrý a zajímavý aktivizační program. Obecně prospěšná společnost 
Letokruhy poskytuje také Pečovatelskou službu. Rovněž ta je zaměřena nejen na seniory, ale na všechny 

dospělé osoby, které chtějí žít ve svém domácím prostředí, ale jejich zdravotní stav jim neumožňuje obstarat si plně všechny 
běžné činnosti péče o sebe a o svou domácnost. Naše pečovatelky mohou k Vám domů docházet i několikrát denně, včetně 
víkendů a svátků, v době od 6:30 do 21 hodin. Poskytnou Vám péči přímo na míru: podpoří Vás v tom, abyste si mohli sami 
udělat vše, co zvládnete, a doplní Vás tam, kde Vaše síly nestačí. Péči můžete čerpat i na přechodnou dobu, než se Váš zdravotní 
stav zlepší. Pokud se na péči o sebe a svou domácnost nemůžete vzhledem ke svému stavu vůbec podílet, můžete využít služby 
firmy chceš-můžeš, s.r.o., která obstará dovážku obědů a nákupů, úklid domácnosti a praní prádla za Vás. V případě zájmu, či 
pro více informací můžete kontaktovat naši sociální pracovnici Mgr. Jitku Adámkovou: 605 469 559.      Alena Michutová



Svět  je  plný  negativních  zpráv,  ale 
pobočka ZUŠ je pravým opakem!  Chce 
to jen ten správný úhel pohledu!

Září: Hurá! Dali jsme dohromady rozvrh 
hodin a rozdělili učebny ke spokojenosti 
všem!
Říjen:  Hurá!  Naplánovali  jsme  akce  a 
všichni  nováčci  se  zapojili  do  chodu 
pobočky!
Listopad:  Hurá!  Nevyšlo  nám  sice 
plánované  vystoupení  na  setkání 
důchodů, ale přivítali jsem nové občánky 
a  daří  se  nám  nacvičovat  na  Vánoční 
koncerty!
Prosinec:  Hurá!  Podařilo  se  nám 
poskládat  soutěžní  soubory  a  účastnit 
se  řady  vánočních  akcí! A  náš  tradiční 
Vánoční koncert s novinkou koledování 
se líbil!
Leden: Hurá! Soutěžní soubory se pilně 
a s chutí připravují na soutěže!
Únor:  Hurá!  Podařilo  se  zorganizovat 
okresní kolo  soutěže v komorní hře na 
kmenové  škole  a  všechny  soubory  z 
pobočky  postoupily  do  krajského  kola. 
S  elánem  připravujeme  náš  tradiční 
koncert pro MŠ a ZŠ a  těšíme  se koncert 
Benefiční! 
Březen:  Hurá!  Připravované  koncerty 
sklidily  úspěch!  Lesní  ZUŠka  děti 
zaujala  a  na Benefičním koncertě  jsem 
vybrali opět nejvíce z celé ZUŠ! A máme 
postup  do  celostátního  kola  soutěže  v 
komorní  hře  –  díky  Beatě  Žídkové  a 
Ireně Novotné ze tříd p. učitelek Prnové 
a Rektoříkové! 
Duben: Hurá! Všechny třídní přehrávky 

proběhly  v  klidu  a  pohodě!  Fotky 
na  tablo  absolventů  jsou  pěkné  a 
všichni  absolventi  se  pilně  připravují 

na  svá  absolventská  vystoupení!  A  v 
celostátním kole naše dívčí duo získalo 
krásné 2. místo! 
Květen: Uff, začíná nejaktivnější období 
-  a  zvládáme!  Všechny  naplánované 
akce  jsme  dotáhli    na  výbornou!  Den 
matek  jsme  oslavili  s  našimi  soubory, 
absolventská  vystoupení  na  Vsetíně 
nás  všechny  dojala  a    Vsetínská  noc 
byl  hektická! A  na  ZUŠ Open  zazněla 

skladba v podání našeho mezioborového 
seskupení  –  klarinety,  příčné  flétny, 
basa a bící!   Červen: Uff, nejaktivnější 
období  pokračuje,  komplikuje  se 
dovolenými,  výlety,  mimoškolními 
akcemi  –  a  zvládáme! K  zápisu  přišli 
noví žáci se zájmem o nové obory a tak 
rozšiřujeme výuku také o zpěv a hru na 
trubku! A čeká nás Závěrečný koncert! 
Moderátoři  z  řad  žáků  se  aktivně 
přihlásili,  cvičíme  především  to,  co 
nás baví a věříme, že našemu setkání 
na  tanečním kole bude přát počasí! A 
protože máme žáky aktivní, můžete se 
těšit i na nějaké to překvapení! A co mě 
ještě těší? 
• Že máme ZUŠáky, klarinetový soubor, 
soubor  zobcových  fléten,  kytarový 
soubor  a  nahodilá  seskupení  žáků, 
která vznikají z jejich vlastní iniciativy 
– prostě hrát a zpívat  spolu nás baví! 
• Že  většina    nápadů  a  iniciativ  padá 
na úrodnou půdu a nachází podporu ze 
stran našich vyučujících! 
• Že díky rodičům a jejich organizačním 
schopnostem  na  úrovni  vysoce 
postavených  managerů  všechno 
zvládáme! Všem přejeme klidné léto a 
těšíme se na nová setkání! 

Zdeňka Machačová, koordinátorka

Strana 6

Dobré zprávy z naší pobočky Základní umělecké školy

Před  šedesáti  lety  si  Marie  a 
František  ruce  podali,  společné 
ANO  si  řekli,  životem  spolu  se 
vydali. A  i  když  starostí  byl  nával, 
nikdy  své  ANO  zpět  nevzali, 

vzájemně se podporovali a milovali.
Z  radnice  ve  Valašské  Polance 
jim  do  dalších  let  přejeme  hodně 
zdraví, štěstí, lásky, vzájemné úcty a 
tolerance. K tomu ať jim Bůh žehná.

Diamantová svatba manželů Šeligových

Žáci z naší pobočky ZUŠ mají za sebou další velmi povedený školní rok



Hasičská  sezóna  je  již  v  plném 
proudu a my sbíráme  jeden úspěch 
za  druhým.  Začali  jsme  hned  na 
obvodové  soutěži  v  Semetíně,  kde 

se mladší  žáci  umístili  na  3. místě 
a  i  se  staršími  žáky  postoupili 
na  okresní  kolo.  Na  okresním 
kole  jsme  nakonec  přes  veškeré 
problémy  skončili  s  mladšími 
žáky  na  bramborovém  4.  místě. 
Do  dnešního  dne  již  proběhly 
tři  pohárové  soutěže,  ze  kterých 
jsme  dohromady  přivezli  7 
medailových umístění. Tři 1. místa 
(2x  mladší  a  jednou  přípravka), 
dvě  2.  místa  (2x  mladší)  a 
dvě  3.  místa  (mladší  a  starší). 
Sezónu  jednotlivců  jsme  zahájili 
již v březnu na halové  soutěži Běh 
na  60m  s  překážkami  v  Ostravě  a 

poté  v  Jablonci,  kde  se  Mariánka 
Mikulíková, Terka Mikulíková a Bára 
Bajzová kvalifikovaly na halové MČR 
v  Ostravě,  které  bude  na  podzim.  

S  Barčou  Bajzovou  a  Terkou 
Mikulíkovou  ze  starších,  jsme  letos 
zkusily  štěstí  na  okresním  kole 
dorostu,  kde  holky  ukázaly,  že  mají 
natrénováno  a  umístily  se  těsně 
za  sebou  na  1.  a  2.  místě.  Obě  tak 
postoupily na krajské kolo v Hulíně, 
které  bylo  také  velmi  úspěšné. 
Holky  si  prohodily  pořadí  a  opět 
se  obě  umístily  medailově.  Terka 
tentokrát  na  druhém  a  Barča  na 
prvním místě,  ze  kterého  postoupila 
na  Mistrovství  České  republiky 
dorostu,  které  se  bude  konat  v 
Domažlicích  první  červencový 
víkend.                       Bára Žurková 
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Sportovní úspěchy mladých hasičů Hasiči dále informují
Pohárové soutěže SDH Val. Polanka
Dne 11. června proběhl již 18. ročník 
Pohárových  soutěží  mladých  hasičů 
a  dospělých.  Dopolední  soutěže 
Mladých hasičů se v letošním ročníku 
zúčastnilo  celkem  46  kolektivů. 
V  kategorii  starší  žáci  změřilo  své 
síly  19  družstev  a  na  1.  místě  se 
umístilo  družstvo  Pozděchova,  2. 
místo Hutisko - Solanec „A“, 3. místo 
Valašská Polanka. Mladších žáků  se 
přihlásilo 24 družstev a zvítězili hasiči 
z Pozděchova „A“, 2. místo Hutisko 
-  Solanec  „A“,  3.  místo  Valašská 
Polanka  „A“.  V  kategorii  přípravka 
změřily  své  síly  3  družstva  a  na  1. 
místě  se  umístilo  družstvo Valašské 
Polanky,  2.  místo  Hošťálková, 
3.  místo  Hovězí.  Další  družstvo 
mladých  hasičů  z Valašské  Polanky 
se  umístilo  na  7.  místě.  Odpolední 
soutěž  dospělých  začínala  v  15:00 
hodin  a  přihlásilo  se  18  družstev 
mužů.  Tuto  kategorii  vyhrálo 
SDH  Hoštiná,  druhé  místo  patřilo 
Bystřičce  a  třetí  místo  Slušovicím. 
V  kategorii  žen  bylo  na  startovní 
listině  10  družstev  a  zvítězily  ženy 
z  Vlachovic,  druhou  příčku  obsadil 
Rudimov  a  třetí  Slušovice. Veteráni 
měli  startovní  listinu  obsazenu 
čtyřmi týmy a zvítězili hasiči z Ubla 
„A“,  druhé  místo  Lužná  a  zbylé 
týmy  měly  neplatný  pokus.  Hezké 
prázdninové dny a dovolenou 
přejí všem spoluobčanům hasiči 
z Valašské Polanky.

Pan Zdeněk Žák byl za svou dlouholetou práci v SDH zaslouženě oceněn

Hasičská polanská mládež sbírá v úvodu sezóny jeden úspěch za druhým



Sportovní  komise  navázala  na 
dosavadní úspěšnou éru pod vedením 
Stanislava Machače,  který  jako  člen 
nadále zůstává a pomáhá s organizací 
vybraných akcí v obci.
V prosinci 2022 jsme uspořádali turnaj 
ve stolním tenise, který se přestěhoval 
do  nově  zrekonstruované  tělocvičny 
ZŠ. Účastníků z řad dospělých i dětí 
bylo celkem dost. A pro ty, co zvažují 
účast letos ubezpečuji, že občerstvení 
bude opět připraveno.
V březnu vyjela Polanka na Slovensko 
do Oravice a spojila lyže s koupáním 
v  termálních  bazénech.  V  dubnu 

následoval  turistický výlet  z Bílé na 
Bumbálku. V květnu si příznivci kol 
a  turistiky  užili  Lednicko-Valtický 
areál.  Všechny  tři  akce  byly  velmi 
vydařené.  Autobusy  naplněné  do 
posledního  místa  svědčí  o  velkém 
zájmu z řad občanů.
Na konci května se na školním hřišti 
uskutečnila  tradiční  soutěž Polanský 
žabák. Jako každý rok hřiště praskalo 
ve  švech.  Děti  od  školky  až  po 
deváťáky  si  zkrátka  tuto  akci  velmi 
oblíbily.
V  těchto  dnech  probíhá  v  areálu 
zahradní  restaurace  Bajk  (firma 

Parkitekt)  turnaj v  tenise ve čtyřhře. 
V  pátek  14.7.  proběhnou  finálové 
zápasy  a  následné  vyhlášení.  Jste 
zváni, přijděte se podívat. Následovat 
bude  losování  dvouhry  a  turnaj 
pokračuje dalšími tenisovými zápasy.
Blížící  se  akce  zveřejňujeme  na 
webových  stránkách  obce,  na  FB 
a  vývěsných  plochách  v  obci.  Na 
podzim  se  uskuteční  Polanský 
duatlon,  turistický  výlet  Helfštýn  – 
Hranice na Moravě a v prosinci opět 
stolní tenis.    

Monika Mikušová

Stejně jako u nás ve Valašské Polance, 
i  v  ostatních  obcí  je  třídění  odpadu 
problémem. Jeden příklad za všechny. 
Hezká  vesnice 
ČELADNÁ zjistila, 
že její občané 
neumí třídit odpad 
a hledala řešení, jak 
si se situací poradit!
Tato obec dlouhodobě 
bojuje  s  velkým 
množstvím směsného 
k o m u n á l n í h o 
odpadu.  Proto  se 
rozhodla  podívat,  co 
se  v  popelnicích  na 
tento  odpad  skrývá. 
Výsledek  fyzické 
analýzy  odpadu 
obec  šokoval.

Jak proběhla fyzická 
analýza odpadu?

V  Čeladné  náhodně 
vybrali  několik  1100l  popelnic 
a  několik  110l  a  120l  popelnic. 
Jejich  obsah  vysypali  za  místní 
základní  školou  na  hromadu  a 
pak  se  jim  ručně  prohrabali,  aby 
zjistili,  co  se  dá  ještě  vytřídit.

Téměř 80 % odpadu do popelnice na 
směsný komunální odpad nepatří

Přestože  spousta  lidí  má  dnes  pocit, 
že  třídění  odpadu  je  v  českých 
domácnostech  běžnou  rutinou, 
fyzické analýzy odpadu nám ukazují 

opak. Ani Čeladná není výjimkou. Ve 
zkoumaném vzorku našli téměř 80 % 
odpadu, který patří do barevných nádob 

na tříděný odpad nebo na sběrný dvůr.
To  je  dokonce  ještě  horší  než 
celorepublikový  průměr.  Podle  
statistik se totiž v běžné české popelnici 
na směsný komunální odpad skrývá až 
70 % odpadu, který se dá dále vytřídit.

Našli zbytky jídla, ale i 
vykuchanou ovci

Když  se  podíváte,  co  ve  směsném 
komunálním odpadu končí nejčastěji, 
zjistíte,  že  ve  většině  českých  měst 
a  obcí  si  smutné  prvenství  drží 

bioodpad.  V  Čeladné  to  není  jinak. 
Bioodpad  tvořil  23  %  zkoumaného 
vzorku.  Našli  spoustu  zbytků  ovoce 

a  zeleniny  nebo  pečiva, 
zbytky  svačin,  a 
dokonce  i  vykuchanou 
ovci.  Ta  v  žádném 
případě  nepatří  do 
popelnice,  ale  musí 
se  odvézt  do  kafilérie.
Obec  se  rozhodla 
zakročit  a  přistoupit 
k této situaci odpovědně. 
Uvědomuje  si  totiž, 
že  přehlížení  tohoto 
problému  by  situaci 
jenom  zhoršovalo. 

Co ještě objevili 
v popelnicích na směsný 

komunální odpad?
I  když  jsou  nádoby  na 
tříděný odpad po celé obci, 
stále  se  najdou  občané, 

kteří správně třídit nechtějí nebo neumějí. 
V menším množství totiž ve zkoumaném 
vzorku  objevili  plast  (11,7 %),  papír  a 
nápojové  kartony  (5  %)  i  sklo  (3  %).
Dále  našli  textil  a  obuv  (5,2  %). 
V  popelnici  na  směsný  komunální 
odpad  dokonce  skončil  i  pytel  s 
vyřazeným  zimním  oblečením,  které 
by  mohlo  ještě  posloužit  někomu 
jinému.  Takto  ale  putuje  na  skládku.
Třídění  je  velmi  důležité,  prosím 
zamysleme  se  nad  tím  všichni.

starosta Jan Kozubík
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Pořádně třídit odpad je pro obec nesmírně důležité

Sportovní komise uspořádala několik zajímavých a povedených akcí
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Z činnosti sociální komise a knihovnySokol prožil úspěšné jaro, výzvou je obnova týmu dorostu
Fotbalový  ročník  2022/2023  je 
v  momentě  vydání  aktuálního  čísla 
obecního zpravodaje minulostí. Vedení 
polanského  Sokolu  jej  nakonec může 
považovat  za  povedený.  Muži  se  po 
nevýrazném  podzimu  prezentovali 
v  jarních  bojích  stabilní  výkonností. 
Měli  jsme  znovu  výrazné  zastoupení 
v  mládežnických  soutěžích  a  také 
partnerský klub  z Lužné  opět  bojoval 
s  podporou  našich  hráčů  o  nejvyšší 
příčky.  Podařilo  se  také  zorganizovat 
speciální utkání s VHK ROBE Vsetín, 
na  které  dorazila  početná  návštěva 
fanoušků. 

A-tým 
Situace u A-týmu nebyla před startem 
jarní  části  jednoduchá.  Znovu  se 
muselo  přistoupit  ke  změně  na 
trenérském  postu.  Pomohl  nám 
Rostislav  Beňo,  který  se  nebál  jít 

s kůží na trh a převzal vedení prvního 
týmu. Pod  jeho  taktovkou se podařilo 
kádr stabilizovat, klukům se vyhýbala 
zranění a to se projevilo i na zlepšených 
výsledcích. Nad  naše  síly  byly  pouze 
celky  Hrachovce  a  Vigantic,  které  se 
také v tabulce umístily na prvních dvou 
příčkách.  Před  posledním  utkáním 
s  Rožnovem  máme  ještě  možnost 
vylepšit  konečné  postavení  v  tabulce, 
již nyní ale jisté, že jarní část můžeme 
považovat  za  vydařenou.  Týmu  se 
podařilo opět najít vítěznou mentalitu. 
Mezi  hlavní  tahouny  patřili  kapitán 
Filip  Maček  s  Michalem  Baranem. 

Pravidelně  se  brankové  prosazoval 
Jan Tomšů a v  rámci  svých časových 
možností byla citelně znát i přítomnost 
Tomáše Chuchmy. Velký herní progres 
pak  zaznamenal  Libor  Punčochář. 
Radost  pohledět  byla  na  kousky 
Šimona  Kovalčíka.  Ale  je  třeba  za 
výkony  i  přístup  pochválit  celý  tým. 
Do  další  sezony  chceme  konečně 
stabilizovat pozice v realizačním týmu 
a v  rámci možností  také kádr doplnit, 
aby se znovu mohl ucházet o nejvyšší 
příčky, což bude cílem do nové sezony, 
která započne v srpnu. 

B-tým 
Tygři  se  znovu  zařadili mezi  favority 
III.  třídy,  když  obsadili  konečné  2. 
místo  za  suverénní Lhotou u Vsetína. 
Individuálně  se  dařilo  především 
kapitánovi  Pavlu  Matyášovi,  který 
vstřelil 19 branek, výbornou sezonu má 

za  sebou  také David Březovják, který 
si  svými  výkony  řekl  i  o  příležitost 
v  A-týmu.  Spolupráce  fungovala 
během  sezony  velmi  dobře,  do  hry 
Tygrů  se  zapojili  i  hráči  z  A-týmu, 
kteří  neměli  tolik  herního  vytížení. 
Díky tomu získali potřebné zkušenosti 
a  hlavně  byli  neustále  v  zápasové 
pohotovosti. Transfery hráčů probíhaly 
na obou směrech, velký comeback do 
prvního mužstva prožil například Aleš 
Šafařík. Do budoucna bychom rádi také 
ve spolupráci s B-týmem nasazovali do 
hry i nadějné dorostence. To je ale ještě 
hudba  vzdálenější  budoucnosti,  do 

té  doby  nezbývá  než  věřit,  že  fotbal 
v Lužné bude mít nadále své zastoupení 
na mapě okresních soutěží. 

Mládež 
Nadále velmi dobře probíhá organizace 
mládežnických kategorií v rámci klubu. 
Trenéři  se  scházejí  na  pravidelných 
poradách, kde se řeší součinnost všech 
mužstev a celková vize, kterou se chce 
fotbal  ve  Valašské  Polance  ubírat. 
Největší  výzvou  před  celým  oddílem 
je  v  rámci  příští  sezony  obnovit  tolik 
potřebnou kategorii dorostenců. Pokud 
se to podaří, bude mít polanský Sokol 
jako  jeden  z  mála  klubů  v  regionu 
kompletní  mládežnickou  základnu, 
což na obec naší  velikosti  v dnešních 
podmínkách  je  luxusní  záležitost. 
Jaro  se  povedlo  starším  žákům,  kteří 
se  po  podzimu  výrazně  posunuli 
tabulkou  a  nakonec  obsadili  hezké  5. 
místo se ziskem 30 bodů. Mladší žáci 
nakonec  končí  na  4.  místě,  když  na 
své  konto  připsali  39  bodů  a  vstřelili 
během  sezony  92  branek  a  pouze  44 
inkasovali. Základnu nadále budujeme 
také  v  kategoriích  starší  a  mladší 
přípravky. 

Utkání s hokejisty a pouťová zábava 
V  rámci  zpestření  pro  naše  fanoušky, 
jsme  odehráli  ve  středu  14.  června 
přátelské utkání s VHK ROBE Vsetín. 
Na speciální zápas si našlo cestu cca 300 
diváků. Odpoledne se vyvedlo po všech 
stránkách,  Polančané  zápas  ovládli 
poměrem 6:2, i když v tomto případě o 
výsledek ani tak nešlo. Ukázalo se, že 
Valašská Polanka  fandí  sportu  a hráči 
VHK si velmi pochvalovali atmosféru 
místního prostředí. 
V  rámci  kulturní  činnosti  jsme  již 
potřetí    v  řadě  uspořádali  24.  června 
Pouťovou  zábavu,  na  kterou  dorazilo 
více  než  800  návštěvníků.  Zahrály 
kapely Stone Breakers a Vyhoď blinkr, 
samozřejmostí byly také teplé dobroty 
a dostatečný počet barů. O den později 
přebrali  štafetu  myslivci,  kteří  už  od 
9.  hodiny  nabídli  guláš  a  odpolední 
program,  který  tradičně  řídila  naše 
oblíbená domácí kapela Polančanka. 

Jan Tajzler ml.

Foto z přátelského utkání mezi hráči našeho áčka a hokejisty VHK Vsetín
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UŠETŘETE 

AŽ  NÁKLADŮ NA OHŘEV VODY! 75 %

www.solar-kerberos.cz
727 899 441@ info@solar-kerberos.cz

návratnost 4 - 6 let

bez bourání a výměny bojleru

bez smlouvy s distributorem

český vývoj a výroba

vše skladem, instalace do měsíce

dotaci 45.000 Kč vyřídíme za vás

Valašské Meziříčí

SOLAR KERBEROS
FOTOVOLTAICKÝ OHŘEV VODY

od 80.000 Kč

*po odečtení dotace
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Polanský Zpravodaj - Občasník obce Valašská Polanka, vychází čtvrtletně v rozsahu šesti - dvanácti stran, distribuce zdarma do každé domácnosti. 
Tento zpravodaj je dle zákona 46/2000 Sb. o právech a povinnostech při vydávání periodického tisku zapsán do evidence periodického tisku pod čís-
lem MK ČR E 23115. Jedná se o periodický tisk územního samosprávného celku se sídlem ve Valašské Polance, Valašská Polanka 270, 
75611, IČO 00304361. Tisk zajišťuje f. Garamond Vsetín. Zpravodaj řídí redakční rada, jejímž vedoucím je Martin Šeliga. S případnými články, 
či materiály, které budete chtít ve zpravod. zveřejnit, se obracejte na OÚ, nebo na Petra Filgase (petr.filgas@centrum.cz). Další číslo vyjde v září 2023

Harmonogram svozu odpadu ‐2. pololetí 2023 

Valašská Polanka – „dědina“
Komunální netříděný odpad  Červenec  Srpen  Září  Říjen  Listopad Prosinec

Domovní odpad ‐ 
popelnice, černé pytle 
svozový den ‐ pondělí, lichý týden 

3. 14. 11. 9.  6.  4.
17. 28. 25. 23.  20.  18.
31.    

Tříděný odpad  Červenec  Srpen  Září  Říjen  Listopad Prosinec

Plasty,  – žluté pytle 
Obalové kovy (plechovky) – žluté pytle 
Nápojový karton– oranžové pytle 

7.  4.  1.  6.  3.  1. 

Papír – modré pytle  25. 27.    22.
Sklo barevné – zelené pytle  4. 6.    1.
Sklo bílé, čiré – bílé pytle  11. 13.    8.
Jedlé oleje  22.     15.
Nebezpečný a objemný odpad  7.   

Valašská Polanka – „Veřečné“
Komunální netříděný odpad  Červenec  Srpen  Září  Říjen  Listopad Prosinec

Domovní odpad ‐ 
popelnice, černé pytle 
svozový den ‐ úterý,lichý týden 

4. 1. 12. 10.  7.  5.
18. 15. 26. 24.  21.  19.

29.    
Tříděný odpad  Červenec  Srpen  Září  Říjen  Listopad Prosinec

Plasty– žluté pytle 
Obalové kovy(plechovky)– žluté pytle 
Nápojový karton– oranžové pytle 

 
7. 

 
4. 

 
1. 

 
13. 

 
10. 

 
8. 

Papír – modré pytle  14. 15.   3. 
Sklo barevné – zelené pytle  25. 27.    22.
Sklo bílé, čiré – bílé pytle  11. 6.    1.
Jedlé oleje  22.     15.
Nebezpečný a objemný odpad  7.   
TS Vsetín s.r.o. Vám provede odvoz odpadu  v případě, že :  
*   sběrná nádoba na komunální odpad bude označena příslušným žetonem  
*   igelitový pytel bude pevně uzavřen ( zavázán šnůrkou nebo přelepen lepící páskou )  
     platí jak na komunální tak i na tříděný odpad  
*   nádoba / pytel bude na svozovém místě připravena nejpozději do 6 hod. ráno ve stanovený den svozu 
Vaši sběrnou nádobu / pytel Vám osádka  nevyveze bude‐li obsahovat : 
*   nedostatečně vychladlý popel !!! 
*   větve stromů a keřů, listí, trávu, výhraby, ovoce, stavební odpad, nebezpečný odpad, objemný odpad, zeminu… 

Použité potravinové 
oleje 

– můžete odkládat v uzavřených obalech do označených sběrných nádob u 
prodejny COOPJednota,kulturního domu, domu služeb, Podevsí, Veřečné – 
Potůčky a Veřečné- bývalá točna pojízdné prodejny 

Ve sběrném dvoře fy Sběratelství s.r.o.  
 můžete odevzdávat odpady vyjma domovního netříděného a papíru. 

 


